



武汉理工大学
WUHAN UNIVERSITY OF TECHNOLOGY

国际校友报

INTERNATIONAL ALUMNI JOURNALS

第1期
NO.1



厚德博学 追求卓越

策 划：胡雄斌
Planning: Hu Xiongbin
资料收集：李可心 胡雄斌
Data collection: Li Kexin Hu Xiongbin
翻 译：龚建明 林 箭
Translation: Gong Jianming Lin Jian
审 定：李 理
Examiner: Lee Li



微信公众号
Wechat Public Number



留学生教育管理中心
International Students Education Management Center



CONTENTS

目录

一、学校介绍 Brief Introduction to the University	01
二、专业介绍 Introduction to the Discipline	03
三、学校动态 University News	05
四、优秀国际校友故事 Stories of Outstanding International Alumni	10
五、校友企业介绍 Introduction to Alumni Related Companies	13
六、学校风光 Campus Scenery	15
七、武汉介绍 Introduction to Wuhan	17
八、中国文化 Chinese Culture	19
九、国际校友信息反馈 Feedback from Alumni	20





学校介绍

Brief Introduction to the University

武汉理工大学是中国教育部直属全国重点大学，是首批列入中国“211工程”和“双一流”建设高校，是教育部和交通运输部等部委共建高校。学校办学历史达123年，特别是近70年来，学校共培养了60余万名高级专门人才，是中国教育部直属高校中为建材建工、交通、汽车三大行业培养人才规模最大的学校，已经成为中国“三大行业”高层次人才培养和科技创新的重要基地。

Wuhan University of Technology is a national key university directly under the Ministry of Education of China. It is one of the first universities included in China's "211 Project" and "Double First Class" construction. It is a university jointly established by the Ministry of Education and the Ministry of Transport. The university has a history of 123 years. Especially in the past 70 years, the university has trained more than 600,000 senior professional talents. It is the largest school for training talents in the three major industries of building materials, transportation and automobile among the universities directly under the Ministry of Education of China. It has become an important base for high-level talent training and technological innovation in China's "three major industries".



学校与美国、英国、日本、法国、意大利、澳大利亚、俄罗斯、荷兰等国家的190多所大学和科研机构建立了人才培养和科技合作关系，聘请了200余名国内外知名学者担任学校战略科学家、讲座教授、客座教授和名誉教授。此外，与10所国外著名高校建立了11个高水平国际研究平台。2016年，学校与英国威尔士三一圣大卫大学合作建立的首个海外校区正式运行。2018年，学校与法国艾克斯-马赛大学合作成立武汉理工大学艾克斯马赛学院。

The university has established talent training and scientific and technological cooperation relationships with more than 190 universities and scientific research institutions in the United States, Britain, Japan, France, Italy, Australia, Russia, the Netherlands and other countries, and has hired more than 200 well-known domestic and foreign scholars as strategic scientists, Chair professor, visiting professor and honorary professor. In addition, 11 high-level international research platforms have been established with 10 famous foreign universities. In 2016, the first overseas campus established by the university in cooperation with Trinity St. David's University in Wales, UK, was officially put into operation. In 2018, the school cooperated with the University of Aix-Marseille in France to establish the Aix-Marseille College of Wuhan University of Technology.

3 个 学校校区 3 Campuses	2670000 平方米 占地面积 Building Area 2670000 Square metres	25 个 学院(部) 25 Schools	4 个 现代化图书馆 4 Modern Libraries	4 个 国家重点实验室 (工程中心) 4 National Key Labs
----------------------------------	--	------------------------------------	---	--

学校已形成以工学为主，理、工、经、管、艺术、文、法等多学科相互渗透、协调发展的学科专业体系

The university has formed a discipline and professional system that focuses on engineering, science, economics, management, art, literature, law and other disciplines interpenetrating and developing in a coordinated manner

89 个 专业可招收 来华留学生 本科生 89 majors for interna- tional undergrad- uates	138 个 专业可招收 来华硕士 研究生 138 majors for interna- tional master students	68 个 专业可招收 来华留学博士 研究生 68 majors for international doctoral students
--	---	---

目前学校在校 Current students	36000 余人 普通本科生 36000 Bachelors	18000 余人 博士生、硕士生 18000 Masters & Ph.Ds	1200 余人 留学生 1200 International Students
----------------------------	---	--	---





专业介绍

Introduction to Discipline

经济学

经济学 金融学 国际经济与贸易

法学

思想政治教育 法学 社会工作

文学

外国语言文学类 新闻传播学类 汉语国际教育

理学

地理科学类 教学类 应用化学 生物技术

工学

材料类 材料成型及控制工程 交通运输类
海洋工程类(船舶与海洋) 机械类(车辆)
机械类(机电工程) 能源与动力类 轮机工程
土木类 建筑类 环境科学与工程类 矿物类
电子信息类(工学) 计算机类 数据科学与大数据技术
人工智能 电气工程及其自动化 自动化

航海技术 导航工程 机械设计制造及其自动化

电子信息类(理学) 工程力学 化学工程与工艺

制药工程 生物制药 工业设计 安全工程

管理学

工业工程 海事管理 物流管理与工程类

信息管理与信息系统 工商管理类 电子商务

公共事业管理 应急管理

艺术学

动画 设计学类

Economics

Economics Finance International Economics and Trade

Laws

Ideological and Political Education Laws Public Commission

Literature

Foreign Languages and Literatures Journalism and communication International Education of Chinese

Science

Geographical Science Mathematics Applied Chemistry Biotechnology

Engineering

Material Engineering Marine Management Transport and communication
Ocean Engineering (naval architecture and Marine) Mechanics(Automobile)
Mechanics(Mechanical and Electrical Engineering) Energy and Power Engineering Marine Engineering
Civil Engineering Architecture Environmental Science and Engineering Mining
Electronic Information (Engineering) Computer Science Data Science and Big Data Technology
Artificial Intelligence Electrical Engineering and Automation Automation

Marine Technology Navigation Engineering Machinery Design, Manufacturing and Automation

Electronic Information Engineering Mechanics Chemical Engineering and Technology

Pharmaceutical Engineering Biopharmaceutics Industrial Design Safety Engineering

Management Science

Industrial Engineering Marine Management Logistics Management and Engineering

Information Management and Information System Business Management Electronic Commerce

Public Service Administration Emergency Management

Art Science

Animation Design Science



学校举行后疫情时代高质量发展战略合作暨合并组建二十周年大会

2020年10月7日上午，后疫情时代武汉理工大学高质量发展战略合作暨合并组建二十周年大会在南湖体育馆举行。各界嘉宾、广大校友、师生员工欢聚一堂，共襄盛典，回顾总结学校122年办学治校特别是合并组建二十年来的奋进历程，谋划未来三十年“双一流”大学建设的发展蓝图。

教育部、湖北省、武汉市及有关区领导，我国两院院士，部分央企、

世界500强企业领导，兄弟高校领导，行业管理部门和行业企事业单位领导，地方政府领导和部门负责人，学校各地方校友会负责人和校友代表等700余人出席大会。学校合并组建以来离任的部分校领导，现任全体校领导，部分教师和学生代表等2500余人参加大会。学校党委书记信思金主持大会。



The university held the 20th anniversary meeting of high-quality development strategic cooperation and merger formation in the post-epidemic era

On the morning of October 7, 2020, the 20th anniversary meeting of Wuhan University of Technology's high-quality development strategic cooperation and merger formation in the post-epidemic era was held in Nanhu Stadium. Guests from all walks of life, alumni, teachers, students and staff gathered together to participate in the grand ceremony, reviewing and summarizing the school's 122 years of running and development, especially the forge ahead in the 20 years of merger and establishment, and planning for the development blueprint of the construction of a "double first-class" university in the next 30 years..

Leaders of the Ministry of Education, Hubei Province, Wuhan City and

related districts, academicians of the Chinese Academy of Sciences, leaders of some state-owned enterprises and Fortune 500 companies, leaders of other universities, leaders of industry management departments and industry enterprises and institutions, local government leaders and department heads, totally more than 700 people including leaders of local alumni associations and alumni representatives attended the conference. More than 2500 people including some school leaders who have left their posts since the merger of the university, the current school leaders, and some teachers and student representatives attended the conference. Xin Sijin, secretary of the school party committee, presided over the meeting.



1 我校19个专业入选第二批国家级一流本科专业建设点

据学校教务处2021年3月2日消息，教育部近日公布了2020年度国家级和省级一流本科专业建设点名单。我校材料物理、高分子材料与工程、复合材料与工程、交通运输、机械工程、测控技术与仪器、采矿工程、电子信息工程、计算机科学与技术、电气工程及其自动化、光电信息科学与工程、制药工程、会计学、电子商务、工业设计、视觉传达设计、环境

设计、英语、法学等19个专业入选国家级一流本科专业建设点，给排水科学与工程、海事管理、物流管理、信息管理与信息系统等4个专业入选省级一流本科专业建设点。

截至目前，我校共有37个专业入选国家级一流本科专业建设点，7个专业入选省级一流本科专业建设点，国家级一流本科专业建设点实现二级学院全覆盖。

1 19 majors of our university were selected as the second batch of national first-class undergraduate major construction sites

According to the university's Academic Affairs Office on March 2, 2021, the Ministry of Education recently announced the 2020 list of national and provincial first-class undergraduate professional construction sites. Material physics, polymer materials and engineering, composite materials and engineering, transportation, mechanical engineering, measurement and control technology and instruments, mining engineering, electronic information engineering, computer science and technology, electrical engineering and automation, optoelectronic information science and engineering, totally 19 majors including pharmaceutical engineering, accounting, e-commerce, industrial design, visual communication

design, environmental design, English, and law were selected as national first-class undergraduate professional construction sites, water supply and drainage science and engineering, maritime management, logistics management, and information management, including information systems, were selected as provincial-level first-class undergraduate majors.

Up to now, 37 majors of our university have been selected as national-level first-class undergraduate majors, 7 majors have been selected as provincial-level first-rate undergraduate majors, and national-level first-rate undergraduate majors have achieved full coverage of second-level colleges.

2 我校获批交通强国建设试点单位

据学校2021年2月28日消息，交通运输部下发交通强国建设试点单位的通知，正式批准33家单位开

展交通强国建设试点工作，其中包括6所高校，我校是湖北省唯一获批高校。

2 Our university is approved as a pilot unit for building a strong transportation country

According to the university's news on February 28, 2021, the Ministry of Transport issued a notice from the Ministry of Transport to officially approve 33 units to carry out the experimental work

of building a strong transportation country. Among the six selected universities, our university is the only one approved in Hubei Province.

3 我校17项科技成果获2020年湖北省科学技术奖

据学校2021年2月19日消息，2020年我校共有17项成果获得湖北省科学技术奖励。其中，作为牵头单位获得一等奖2项、二等奖5项、三等奖3项；作为参与单位获得一等奖1项、二等奖4项，三等奖2项。

近年来，学校高度重视科技奖励

工作，不断完善奖励激励机制，激发广大教师的科技创新意识和奖励申报的热情。“十三五”期间，学校共获得国家科学技术奖10项、省部级一等奖75项（含视同），为“双一流”建设提供了重要支撑。

3 17 scientific and technological achievements of our university won the 2020 Hubei Science and Technology Award

According to the university's news on February 19, 2021, in 2020, a total of 17 achievements of our university have won Hubei Science and Technology Awards. Among them, as the lead unit, he won 2 first prizes, 5 second prizes, and 3 third prizes; as a participating unit, he won 1 first prize, 4 second prizes, and 2 third prizes.

In recent years, the university has attached great importance to science and technology awards, and has con-

tinuously improved the award and incentive mechanism to stimulate teachers' awareness of scientific and technological innovation and the enthusiasm for award declaration. During the "Thirteenth Five-Year Plan" period, the university won 10 national science and technology awards and 75 provincial and ministerial first prizes, providing important support for the construction of "double first-class".

4 我校再增2项创新型人才国际合作培养项目

据学校研究生院2021年2月7日消息，国家留学基金管理委员会近日发布了《关于做好2021年创新型人才国际合作培养项目第一批人员申报的通知》，我校机电工程学院牵头申报的“智能制造关键技术国际领军人才培

养项目”和土木工程与建筑学院牵头申报的“土木工程多灾效应与智能控制国际合作创新人才培养项目”通过项目评审，获得立项资助。目前我校累计成功获批创新型人才国际合作培养项目6项，居全国前列。

4 Our university adds 2 more innovative talents international cooperation training projects

According to the news of the Graduate School on February 7, 2021, the China Scholarship Council recently issued the "Notice on Doing a Good Job in the Application of the First Batch of Innovative Talents International Cooperation Training Project in 2021". The "International Leading Talent Training Project for Key Technologies of Intelligent Manufacturing" declared by the School of Mechanical and Electrical

Engineering, and the "Civil Engineering Multi-hazard Effect and Intelligent Control International Cooperation Innovative Talent Training Project" led by the School of Civil Engineering and Architecture passed the project review and received project funding. At present, our university has successfully obtained 6 international cooperation training projects for innovative talents, ranking top in the country.



优秀国际校友故事

Stories of outstanding international alumni

加力布 (MOSTAK AHAMED GALIB), 国籍: 孟加拉, 2002年9月--2015年1月, 武汉理工大学管理学院本科生、硕士生及博士生。取得博士文凭后, 2015年2月至今, 先后为武汉理工大学博士后及马克思主义学院青年教师



MOSTAK AHAMED GALIB, nationality: Bangladesh, From September, 2002 to January, 2015, he got his undergraduate, master and doctoral degree of the School of Management, Wuhan University of Technology. After obtaining a doctoral degree, since February 2015, he has been a post-doctoral and young teacher of the School of Marxism, Wuhan University of Technology

2002年9月, 孟加拉国留学生加力布来武汉理工大学求学, 从本科到博士后, 一待就是20年。会说孟加拉语、中文、印度语、巴基斯坦语、英语和阿拉伯语6种语言的加力布, 坚持了十多年志愿者之路, 荣获过“湖北十大杰出志愿者”称号, 2007年当选央视《印象2007——CCTV年度人物》, 也是湖北省第一个荣获“青年五四奖章”的外国人。

加力布被称为用爱心和善举感动江城的“洋雷锋”。在医院做义工时, 加力布倡议并联合7位社会热心人士创立了关爱白血病患儿的爱心病房。多年来, 他坚持不懈地为患病儿童提供义务服务, 曾为一名承担不起高昂医疗费的小患者奔走求援, 游说筹款。爱心病房的志愿者规模由最初的8人发展到如今的2万多人。

In September 2002, Bangladeshi student Galib came to Wuhan University of Technology to study. From undergraduate to postdoctoral, he stayed here for 20 years. Galib, who can speak Bengali, Chinese, Hindi, Pakistani, English and Arabic, has been a volunteer for more than ten years and won the title of "Top Ten Outstanding Volunteers in Hubei" and was elected "Impression 2007-CCTV Person of the Year". He is also the first and only foreigner in Hubei Province to win the "May 4th Youth Medal".

Galib is known as the Foreign Leifeng who moved Wuhan with love and kindness. When working as a volunteer in the hospital, Galib initiated and joined seven enthusiastic people to create a caring ward for children with leukemia. For many years, he has been unremittingly providing voluntary services to sick children. He once rushed to ask for help for a young patient who could not afford the high medical expenses, and he lobbied to raise funds. The number of volunteers in the Love Ward has grown from 8 at the beginning to more than 20,000 now.



加力布是用爱心和行动传播正能量的“志愿者”。他助人为乐、见义勇为的事迹举不胜数：抢救校园里不慎坠楼的也门小朋友；在除夕夜，跳入冰冷湖水中勇救轻生女子；用自己微薄的奖学金先后救助4名白血病患儿；还多次深入贫困山区义务教授英语；资助面临失学的高中生完成学业，顺利考入大学；在异国他乡热忱地帮助身边需要关心的人。

加力布是用知识和经验传递友谊的“友好使者”。在武汉举办全国性城市运动会期间，他被选为文明过马路的示范大使，用英语向留学生和外国游人热情宣讲交通安全，用普通话向来自各大城市的体育代表认真介绍武汉的风土人情。

加力布事迹广受赞扬，受到中国国家领导人的表彰与接见，曾被前副总理刘延东授予“中孟友好大使”称号。如今，加力布是武汉理工大学马克思主义学院的一名年轻教师，他在教学之余，专注“一带一路”中外国际经济合作研究，这个扎根于中国的武汉理工大学国际校友立志要做一名中孟友谊的使者，为两国经济、科技、文化、教育的交流与合作做出力所能及的贡献。



Galib is a "volunteer" who spreads positive energy with love and action. His deeds of helping others and acting bravely are countless: he rescued a Yemeni child who accidentally fell from a building on campus; on New Year's Eve, he jumped into the cold lake to rescue a woman who committed suicide; he donated his meager scholarship to aid four children with leukemia; He has also taught English in impoverished mountainous areas many times; sponsored high school students facing dropouts to complete their studies and successfully enter the university; and enthusiastically helped those around him who need care in a foreign country.

Galib is a "friendly messenger" who uses knowledge and experience to convey friendship. During the National City Games held in Wuhan, he was selected as a model ambassador for civilized crossing the road. He enthusiastically taught international students and foreign visitors about traffic safety in English, and introduced the local customs of Wuhan to sports representatives from other major cities in Mandarin.

Galib's deeds were widely praised, and he was commended and received by Chinese leaders. He was once awarded the title of "China-Bangladesh Friendship Ambassador" by former Vice Premier Liu Yandong. Today, Galib is a young teacher in the School of Marxism at Wuhan University of Technology. He focuses on the study of One Belt and One Road international economic cooperation between China and foreign countries in addition to teaching. This international alumnus of Wuhan University of Technology, rooted in China, is determined to be an ambassador of China-Bangladesh friendship and make contributions to the best of his ability in the economic, technological, cultural, and educational exchanges and cooperation between the two countries.





校友企业介绍

Introduction of Alumni Related Companies

中国建材集团有限公司

China National Building Material Group Co.,Ltd.



校友：周育先

现任中国建材集团有限公司党委书记、董事长，2003年获武汉理工大学材料科学与工程专业硕士学位。



Alumni: Zhou Yuxian

currently Secretary of the Party Committee and Chairman of China National Building Materials Group Co., Ltd., received a master's degree in materials science and engineering from Wuhan University of Technology in 2003.

中国建材集团是全球最大的综合性建材产业集团、世界领先的新材料开发商和综合服务商，连续10年荣登《财富》世界500强企业榜单，2020年排名187位。水泥、商混、石膏板、玻璃纤维、风电叶片、水泥玻璃工程技术服务等7项业务规模居世界第一；超薄电子玻璃、高性能碳纤维、锂电池隔膜、超特高压电瓷等多项新材料业务国内领先。中国建材集团是一家科技型企业，在我国建筑材料与无机非金属新材料领域拥有最雄厚的科研实力，有效专利13500项。中国建材集团是一家国际化公司，水泥玻璃工程国际市场占有率达65%，在德国、印度、蒙古国及非洲国家进行投资布局，正向世界建材舞台的中央迈进。

China National Building Materials Group is the largest comprehensive building materials industry group and the leading new material developer and comprehensive service provider in the world. It has been listed on the Fortune Global top 500 for 10 consecutive years, ranking 187 in 2020. The scale of 7 business types rank first in the world, covering the engineering skills and technical services of cement, commercial mix, gypsum board, glass fiber, wind turbine blades, cement glass, and etc.; The business of many new materials such as ultra-thin electronic glass, high-performance carbon fiber, lithium battery diaphragm, ultra-high voltage electric porcelain, and etc. are in the lead domestically.

China National Building Materials Group is a technology-based enterprise with 13,500 effective patents and the strongest scientific research strength in China in the field of building materials and inorganic non-metallic new materials. China National Building Materials Group is an international company with 65% market share in the international market of cement and glass engineering. It has invested in Germany, India, Mongolia and African countries, and is moving towards the center of the world's building materials arena.



学校风光 Campus scenery

武汉理工大学图书馆南湖图书馆建设规模约4.7万平方米，共11层，设计藏书量200万册，现有藏书量90万册，阅览座位4000余个，是一座功能完善、理念先进的新型图书馆。也是武汉理工大学的4个“中心”：“文献信息中心，信息服务中心、自主学习中心、文化活动及学生素质教育中心”。图书馆重视营造浓厚的学术氛围和文化氛围。除了书库、自习

区之外，还设置了学术交流区，包含报告厅、培训教室和展厅等。经常举办学术会议、读者培训讲座、读书会和影视欣赏等活动。信息共享空间内还配备有3D打印机及相配套的高性能数字建模计算机，为在校师生开展创新设计及制造提供了体验和实验场所；还提供有微课制作间，虚拟演播厅及摄影棚，可以满足用户对于音视频的录播和剪辑的需求。



The Nanhu Library of Wuhan University of Technology has a construction scale of about 47,000 square meters, a total of 11 floors, a designed collection of 2 million books, an existing collection of 900,000 books, and more than 4,000 reading seats. It is a new type library with complete functions and advanced concepts, and it is also the "4 centers" of Wuhan University of Technology: "Documentation Information Center, Information Service Center, Independent Learning Center, Cultural Activities and Student Quality Education Center". The library attaches great importance to the creation of strong academic and cultural atmosphere. In addition to the stack rooms and self-study areas, there are

academic exchange areas including lecture halls, training classrooms, exhibition halls, and etc. Activities such as academic conferences, reader training lectures, reading clubs and film appreciation are often held. The information sharing space is also equipped with 3D printers and high-performance digital modeling computers, which provides a place for teachers and students to experience or carry out innovative design and manufacturing. Furthermore, there are micro-class production rooms, virtual studios and photography studios, which can meet the needs of users for audio and video recording and editing.



武汉介绍

Introduction of Wuhan



武汉，湖北省省会，中国特大城市和中部地区中心城市，中国重要的工业基地、科教基地和综合交通枢纽。总面积8569.15平方千米，常住人口1121.2万人。

长江流经武汉，武汉市内江河纵横、湖港交织，水域面积占全市总面积四分之一。作为中国经济地理中心，武汉是中国内陆最大的水陆空交通枢纽和长江中游航运中心，其高铁网辐射大半个中国，是华中地区唯一

可直航全球五大洲的城市。

武汉正在成为有全球影响力的创新创业中心。根据中国发展规划，武汉正加快建成以全国经济中心、高水平科技创新中心、商贸物流中心和国际交往中心四大功能为支撑的国家中心城市。

武汉被誉为“东方芝加哥”。武汉有高等院校98所，在校大学生超过100余万人。

Wuhan, the capital of Hubei Province, is a megacity and central city in the central China. It is an important base in China for industry, science and education, and it is also the comprehensive transportation hub in China with a total area of 8569.15 square kilometers and a permanent population of 11.212 million.

The Yangtze River flows through Wuhan. The rivers in Wuhan are crisscrossed with lakes and harbors, and the water area accounts for a quarter of the city's total area. As the geographic center of China's economy, Wuhan is the largest water, land and air transportation hub in inland China and a shipping center in the middle reaches of the Yangtze River. Its high-speed rail network

radiates over half of China and is the only city in Central China with direct flights to five continents around the world.

Wuhan is becoming a center of innovation and entrepreneurship with global influence. According to China's development plan, Wuhan is accelerating to be a national central city supported by four major functions as the national economic center, the high-level scientific and technological innovation center, the business and logistics center, and the international exchange center.

Wuhan is known as "Oriental Chicago". There are 98 colleges and universities in Wuhan, with more than 1 million college students.





中国文化 Chinese Culture

中国戏曲主要是由民间歌舞、说唱和滑稽戏三种不同艺术形式综合而成。它起源于原始歌舞，是一种历史悠久的综合舞台艺术样式。经过汉、唐到宋、金才形成比较完整的戏曲艺术，它由文学、音乐、舞蹈、美术、武术、杂技以及表演艺术综合而成，约有三百六十多个种类。它的特点是将众多艺术形式以一种标准聚合在一起，在共同具有的性质中体现其各自的个性。中国的戏曲与希腊悲剧和喜剧、印度梵剧并称为世界三大古老的戏剧文化，经过长期的发展演变，逐步形成了以“京剧、越剧、黄梅戏、评剧、豫剧”五大戏曲剧种为核心的中华戏曲百花苑。

Chinese opera, Greek tragedy and comedy, and Indian Sanskrit opera are collectively referred to as the world's three ancient theater cultures. Chinese opera is mainly composed of three different art forms: folk song and dance, rap and burlesque. It originates from primitive singing and dancing, and is a comprehensive stage art style with a long history. After the development in dynasties of Han, Tang, Song and Jin, a relatively complete opera art was formed, which is composed of literature, music, dance, fine arts, martial arts, acrobatics, and performing arts, and can be divided into three hundred and sixty types. Chinese opera is characterized by aggregating many art forms with one standard, and reflecting their respective personalities in the common nature. After a long period of development and evolution, it has gradually formed the Blossom Garden of Chinese Opera with the core of five major opera types: Peking Opera, Yue Opera, Huangmei Opera, Ping Opera, and Henan Opera.




国际校友信息反馈 Feedback from Alumni

武汉理工大学是由原来的武汉大学，武汉交通科技大学和武汉汽车工业大学于2000年合并而成。

武汉工业大学前身为武汉建筑材料工程学院，1985年更名为武汉工业大学。

武汉交通科技大学前身为武汉水运工程学院。1993年更名为武汉交通科技大学。

武汉汽车工业大学前身为武汉工学院，1995年更名为武汉汽车工业大学。

所有毕业于以上高校的学生都是武汉理工大学校友。

请将您最新信息反馈给我们，内容包括：姓名，性别，国籍，当前的工作单位，职务。以及原来在武汉理工大学就读的年限、学院、专业。我们尤其欢迎您将您的故事、成就或现在的需求，通过邮件、图片、视频或书信等方式发给我们，我们将竭诚为您服务。

Wuhan University of Technology was formed by the merger of the original Wuhan University of Technology, Wuhan Jiaotong University of Science and Technology and Wuhan Automotive Industry University in 2000.

The predecessor of Wuhan University of Technology was Wuhan Institute of Building Materials Engineering, which was renamed Wuhan University of Technology in 1985.

The predecessor of Wuhan Jiaotong University is Wuhan Institute of Water Transport Engineering. In 1993, the school was renamed Wuhan Jiaotong University of Science and Technology.

The predecessor of Wuhan Automotive Industry University was Wuhan Institute of Technology, which was renamed Wuhan Automotive Industry University in 1995.

All students who graduated from the above universities are our alumni.

Please feedback your latest information to us, including your name, gender, nationality, current employer and title, as well as the duration, major, host school of your study at Wuhan University of Technology. We especially welcome you to send us your stories, achievements or current needs with pictures or videos via emails or letters. We will serve you with all sincerity.



联系方式 Contact Information

地址：中国湖北武汉珞狮南路205号

武汉理工大学东院弘毅楼（原教4楼）407办公室

联系人：胡老师，龚老师

邮编：430070

电话：8602787608608

E-mail: fstudent@whut.edu.cn

网站：http://english.whut.edu.cn/

http://sie.whut.edu.cn/english/ist/

Address: Mr. Hu & Mr. Gong, Room 407, Hongyi Building (No.4 Teaching Building), East Campus, Wuhan University of Technology, #205 Luoshi South Road, Wuhan, Hubei, China

Zip code: 430070

Tel: +86-27 87608608

E-mail: fstudent@whut.edu.cn

Website: http://english.whut.edu.cn/

http://sie.whut.edu.cn/english/ist/